
Verslag van de vergadering van Commissie Algemene Zaken, gehouden op 7 mei 2020 in de 
raadzaal van het gemeentehuis.

Aanwezig:
J.P.H. Gruijters voorzitter
H.M.M. van Bree lid
A.M. Brouwers plv. lid
J.J.M. Brouwers lid
M.J.T. van der Heijden lid
J. H. Strijbosch lid
M.H.A. Tijssen lid
F.L.J. van der Meijden burgemeester 
J.H.C.M. Briels wethouder
G. T. Buter wethouder
A.J.L. Meulensteen wethouder
M.L.M. van Heijnsbergen griffier

Afwezig:
R.A.G van den Berkmortel lid

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering. De heer van den Berkmortel wordt vervangen door de heer 
T. Brouwers.

2. Vaststelling van de agenda
De agenda wordt op voorstel van de voorzitter gewijzigd vastgesteld.

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 20 februari 2020
De besluitenlijst wordt conform vastgesteld.
De toezeggingenlijst wordt conform vastgesteld.

4. Ingekomen stukken en mededelingen
Wethouder Briels deelt mee dat het college heeft afgezien van de aankoop van gronden in het 
kader van de Wet Voorkeursrecht Gemeenten. Hierdoor kunnen noodzakelijke grondtransacties 
voor de ontwikkeling van een agroforestry boerderij worden afgerond. Deze ontwikkeling staat 
plannen voor grootschalige opwekking van energie niet in de weg.
Naar aanleiding van de raadsinformatiebrieven over het Coronavirus worden zorgen geuit over 
de mogelijke relatie van Corona met fijnstof. Gepleit wordt voor een regionaal onderzoek 
hiernaar. 
De burgemeester geeft aan dat hij hier tijdens de komende raadsvergadering uitgebreid op 
terug zal komen. Er lopen 3 onderzoeken. Een luchtonderzoek dat nagenoeg is afgerond, een  
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onderzoek op de dieren zelf en een onderzoek op mensen die met de dieren in aanraking zijn 
geweest. We moeten even de resultaten afwachten voordat er conclusies kunnen worden 
getrokken. Hij verwacht op korte termijn de onderzoeksresultaten en zal die dan meenemen in 
de raadsvergadering volgende week. Verder zal hij de raad via RIB’s steeds op de hoogte blijven 
houden van de laatste ontwikkelingen. 
Met betrekking tot de Raadsinformatiebrief Tijdelijke Overbruggingsregeling Zelfstandige 
Ondernemers is de heer Strijbosch ter ore gekomen dat er achterstanden zijn bij de verwerking 
van aanvragen. 
Bij wethouder Buter zijn geen achterstanden bekend. Als er informatie is over concrete gevallen 
zal zij die nagaan.
Naar aanleiding van een daartoe gestelde vraag over de Raadsinformatiebrief MRE over de 
Regionale Energiestrategie geeft wethouder Briels aan dat deze is achterhaald. De reacties van 
gemeenten kunnen tot 1 oktober toegezonden worden. Er komt nog een regionaal seminar over 
dit onderwerp en ook lokaal zal dit onderwerp nog de nodige aandacht krijgen. De deadline voor 
de definitieve RES is een ½ jaar opgeschoven.

Alvorens over te gaan tot de behandeling van de verschillende zienswijzen wordt vanuit de 
commissie in zijn algemeenheid opgemerkt dat men zich zorgen maakt over de extra kosten die 
de gemeenschappelijke regelingen moeten maken in verband met de Coronacrisis. Het blijft van 
belang dat men steeds kritisch blijft kijken naar wat men doet, kan en moet.
Wethouder Buter geeft aan dat de eventuele compensatie van het rijk niet via het 
gemeentefonds zal lopen. De herijking van het gemeentefonds is overigens met 1 jaar 
uitgesteld. Het is nog onduidelijk hoe een en ander zich gaat ontwikkelen. 
De burgemeester pleit ervoor om elkaar niet de put in te praten. Er is sprake van een goed 
financieel fundament. Verder zijn er goede plannen in voorbereiding en worden risico’s in kaart 
gebracht. Het is goed om de verschillende regelingen kritisch te blijven volgen. Wat dat betreft 
is het een voordeel dat het college zo goed vertegenwoordigd is in de diverse besturen van de 
gemeenschappelijke regelingen. Daardoor kun je als kleine gemeente tocht veel invloed 
uitoefenen. Hij is ervan overtuigd dat de crisis ook nieuwe kansen biedt. Het college zal de raad 
hierin steeds meenemen. 
Wethouder Briels geeft aan dat de 4 grote regelingen graag doorgaan met het goed informeren 
van de gemeenteraden via gezamenlijke bijeenkomsten. Daarnaast zijn zij ook graag bereid om 
ter plaatse tekst en uitleg te komen geven. Alle collegeleden hanteren standaard een kritische 
blik als het gaat om de uitgaven van de verschillende gemeenschappelijke regelingen. 

Afgesproken wordt dat in alle zienswijzen aandacht wordt gevraagd voor de volgende aspecten:
- het goed en tijdig inzichtelijk maken bij de raden van de extra kosten die de Coronacrisis 

tot gevolg heeft, en door wie die gecompenseerd moeten worden. 
- Het verdient de voorkeur wanneer de verschillende regelingen zoveel mogelijk een 

gelijke indexatie hanteren.
- Als aanvullende slotopmerking zal ook aandacht worden gevraagd voor het toevoegen 

van een verklarende lijst van afkortingen aan de P&C stukken.

5.   Zienswijze op de concept begroting 2021 GGD Brabant Zuidoost.
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Vanuit de commissie wordt opgemerkt dat de GGD zich niet houdt aan de gemaakte afspraken 
over de tarieven. Verder stelt men vast dat een aantal taken nu stilligt en vraagt men zich af 
wat daarvan de gevolgen zijn. Ook de extra taken als gevolg van de Coronacrisis baart zorgen. 
Ook worden er complimenten gemaakt voor het feit dat er slagvaardig gehandeld wordt in deze 
moeilijke tijd. 
Wethouder Briels beaamt dat de tarieven onduidelijk zijn. Hij geeft uitleg over deze tot stand 
zijn gekomen. Vanuit het bestuur van de GGD is de toezegging gedaan dat de cijfers kloppend 
gemaakt worden. Bij de vaststelling van de begroting van de GGD zullen de juiste bedragen 
bekend zijn. De Jeugd gezondheidszorg voor kinderen van 0-4 jaar gaat door per 1-1-2021.
Door de toenemende werkzaamheden als gevolg van de Coronacrisis komt er extra druk op de 
begroting.  

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

9.   Zienswijze op de concept begroting 2021 Blink.
De commissieleden kunnen zich over het algemeen vinden in de zienswijze. Wel maakt men zich 
zorgen over de stijgende kosten en de kwetsbaarheid van de organisatie. Het is belangrijk om 
de kosten onder controle te houden. Daarom wordt aandacht gevraagd voor een tijdige en beter 
onderbouwde informatie over de kostenontwikkeling. Geïnformeerd wordt naar de stand van 
zaken bij de milieustraat. 
Wethouder Briels geeft aan dat het onderzoek naar de milieustraat nog loopt. De mogelijkheden 
om grofvuil in te leveren worden wel verruimd om de drukte beter te regelen. Dat er in 
vergelijkbare gevallen wisselende tarieven worden gehanteerd is niet acceptabel. Hier is 
inmiddels actie op ondernomen. Het spreekt wat hem betreft voor zich dat noodzakelijke 
begrotingswijzigingen tijdig en goed onderbouwd worden aangekondigd. Gelet op de 
kwetsbaarheid van de organisatie is het wel van belang dat er juist geïnvesteerd wordt. Dat 
blijkt ook uit benchmarkgegevens. Een goede onderbouwing is natuurlijk essentieel. In de 
zienswijze wordt hieraan aandacht besteed. Gezocht wordt naar een goede balans tussen kosten 
en opbrengsten. Een kostendekkende exploitatie is echter gevaarlijk omdat daardoor het risico 
op illegale stortingen wordt vergroot, wat nog veel duurder is. Hij merkt tot slot op dat Blink 
over 2019 een goedkeurende verklaring accountant heeft gekregen.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

10. Zienswijze op de concept begroting 2021 Gemeenschappelijke Regeling 
Peelgemeenten.
Volgens de heer J. Brouwers blijkt uit de begroting dat het lastig is om grip te krijgen op de 
stijgende zorgkosten. Wel ziet hij een positief effect optreden als gevolg van de extra inzet van 
de WMO consulenten. Hij vraagt of dat wellicht beter zichtbaar gemaakt kan worden. 
Hij zou graag in de zienswijze opgenomen zien dat men aandacht heeft voor meer grip en een 
stabilisatie van de kosten in de zorg, gelet op de toenemende vergrijzing. Dat vergroot ook het 
draagvlak in de samenleving.
De heer Stijbosch vraagt een toelichting op de salariskosten. Wat de beleidsbegroting betreft 
zou hij graag zien dat deze in begrijpelijkere taal wordt geschreven. Verder informeert hij naar 
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de lagere prijsindexatie bij deze regeling ten opzichte van de andere regelingen en naar de 
oorzaak van het hoge ziekteverzuim. 
De heer Van Bree is blij met de structurele uitbreiding van de WMO-consulenten omdat de vraag 
naar zorg daardoor daalt. Dit is volgens hem een goede manier om grip te krijgen op de 
zorgkosten. Hij pleit er ook voor goed beleid te ontwikkelen op de hulp aan minima en 
schuldhulpverlening om zodoende een stijging van kosten op andere terreinen te voorkomen.
Wethouder Briels wijst erop dat de stijging van de kosten vooral betrekking heeft op 
programmakosten. Dat zijn kosten die samenhangen met daadwerkelijk zorg die geleverd 
wordt. Het is lastig die in te dammen. Door het voeren van persoonlijke gesprekken waarin 
nadrukkelijk wordt gekeken naar wat mensen zelf kunnen, zowel fysiek als ook financieel, 
worden hierin wel slagen gemaakt. Binnenkort wordt de tussenrapportage over het 1e kwartaal 
verwacht dat duidelijk zichtbaar wordt gemaakt. Hij wijst erop dat de stijgende kosten mede het 
gevolg zijn van de vergrijzing en toenemende dementie. 
Nu geen antwoord op technische vragen 
Wethouder Buter geeft aan dat het college bezig is met een lokale herijking van het 
minimabeleid. Zij heeft er vertrouwen in dat er op dit gebied dit jaar goede slagen gemaakt 
kunnen worden. Daarbij zal er ook aandacht zijn voor een goede aansluiting van de lokale 
schulddienstverlening op het regionale beleid.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

3. Zienswijze op de concept begroting 2021 Metropoolregio Eindhoven.
Vanuit de commissie worden complimenten gemaakt aan de MRE voor het feit dat men meer 
zichtbaar is geworden. De hoop wordt uitgesproken dat de MRE een aanjagende rol kan spelen 
bij het behoud en uitbreiden van de werkgelegenheid in de regio. 
Wethouder Briels is verheugd over het feit dat de toegenomen zichtbaarheid van de MRE is 
opgemerkt. Hij zal de complimenten overbrengen.
De burgemeester benadrukt nogmaals dat een goede vertegenwoordiging in het bestuur effect 
heeft omdat je daadwerkelijk invloed kunt uitoefenen. In het bestuur van de MRE wordt goed 
nagedacht over de periode na de crisis. Het Dagelijks Bestuur is voornemens een extra fonds te 
creëren om nieuwe ontwikkelingen te stimuleren. Dit fonds zal worden bekostigd uit de 
reserves.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

8.   Zienswijze op de concept begroting 2021 Veiligheidsregio Brabant Zuidoost.
De heer J. Brouwers vraagt of de raad ook een rol heeft in de vaststelling van de nieuwe visie 
2025 van de Veiligheidsregio. Verder vraagt hij aandacht voor de positie van de mensen van de 
vrijwillige brandweer.
De heer Van Bree is het eens met de zienswijze. Hij kan zich herinneren dat men enkele jaren 
geleden bij de Veiligheidsregio al aandacht had voor de bestrijding van een mogelijke pandemie. 
Dit heeft men goed geregeld. Als dat niet was gebeurd, waren de problemen mogelijk veel 
groter geweest.
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De burgemeester is blij met deze vaststelling. In het risicoprofiel dat vorig jaar is vastgesteld is 
de bestrijding van een mogelijke pandemie genoemd. Daardoor wordt er goed en eenduidig  
gereageerd en gehandeld. Hij zal de complimenten overbrengen. Ten aanzien van de nieuwe 
visie wordt de raad wel geïnformeerd, maar heeft de raad geen zeggenschap. Dit is een 
bevoegdheid van het bestuur van de Veiligheidsregio. Wel beschikt de raad uiteraard over het 
budgetrecht. De visie is in voorbereiding en wordt waarschijnlijk in het najaar vastgesteld. Tot 
slot merkt hij op dat nadrukkelijk aandacht heeft voor de positie van de mensen van de 
vrijwillige brandweer.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

7.   Zienswijze op de concept begroting 2021 Omgevingsdienst Zuidoost Brabant.
De commissieleden maken zich zorgen over een aantal onzekere factoren in het takenpakket 
van de ODZOB en wat voor invloed dat zal hebben op de begroting en meerjarenraming.
Met nadruk wordt gevraagd om dit tijdig met de raad te communiceren.
Wethouder Meulensteen merkt op dat er geen sprake is van onzekerheden. Het gaat hier om 
ontwikkelingen die zeker doorgaan, alleen is nog niet bekend wanneer. Veranderingen zullen 
uiteraard tijdig worden aangekaart. Omdat het Algemeen Bestuur van de ODZOB op 25 juni 
2020 het rapport van de gezamenlijke rekenkamercommissies behandelt, is het raadzaam om 
dit rapport in de komende commissiecyclus te bespreken. Dit zal worden doorgegeven aan het 
presidium.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

11. Zienswijze op de concept begroting 2021 Belastingsamenwerking Oost-Brabant.
De heer J. Brouwers vraagt of Laarbeek risico loopt door uitgestelde incasso’s?
Wethouder Buter bevestigt dat dit het geval. Het is echter nog te vroeg om de omvang van deze 
risico’s te kunnen bepalen.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

12. Zienswijze op de concept begroting 2021 Senzer.
Vanuit de commissie worden complimenten gemaakt aan de directie van Senzer voor de wijze 
waarop er financieel orde op zaken is gesteld. Verder speelt men goed en slagvaardig in op de 
uitdagingen van de Coronacrisis. Er wordt wel aandacht gevraagd voor de taken die als gevolg 
van de Coronacrisis blijven liggen. 
Wethouder Buter is blij met de complimenten en zal deze overbrengen. Senzer geeft op een 
goede manier uitvoering aan de Tozo regeling die belangrijk is voor de lokale ondernemers. De  
kosten van deze regeling worden goed bijgehouden met het oog op een goede onderbouwing 
voor het rijk. Er is nog geen zicht op de eventuele extra kosten die gemaakt worden. Verder is  
men druk doende om de opstart na de crisis goed voor te bereiden. Tot slot merkt zij op dat de  
evaluatie van Senzer in het najaar behandeld zal worden.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.
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13. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking.
Er zijn geen mededelingen.

14. Rondvraag.
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.

15. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering.

Aldus vastgesteld in de vergadering van 28 mei 2020.

De griffier, De voorzitter,

M.L.M. van Heijnsbergen                            J.P.H. Gruijters


